
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 29. 3. 2012 
 

Přítomni:  

Zastupitelé obce:  

Ing.Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Jiří Levý, Kateřina Šertlerová, , Hana Vovsová, 
Andrea Zoulová 
Omluveni: Ludmila Szőllosová 
Zastupitelstvo v počtu šesti  členů usnášení schopné. 
 
Veřejnost: 6 
 
Zapisovatelka: Hana Vovsová 
Ověřovatel zápisu: Kateřina Šertlerová 
 
Začátek v 19:00, konec v 21:10 
 
Program:  

 
1. Schválení zpracovatele Studie odkanalizování obce  
2. Schválení rozpočtového opatření č.1 

3. Schválení výsledku hospodaření za rok 2011 a rozpočtu na rok 2012 Svazku obcí VKM 
4. Projednání žádosti o půjčku 
5. Lokalita 1/6 
6. Projednání návrhu dohody o školském obvodu 

7. Různé, diskuse 

 

1. Schválení zpracovatele Studie odkanalizování obce 

Otevření obálek proběhlo v úterý 27.3. za přítomnosti zastupitelů. Všichni 
zájemci měli formální požadavky výběrového řízení splněny. Nejdůležitějším 
kritériem byla cena. V podmínkách zadání bylo, že cena nesmí překročit 
50.000Kč. První obálka – ing. Josef Chmelka-SÚPR z Prahy nabídl cenu 
38.400Kč vč. DPH, druhá obálka – ing. Martin Dobeš nabídl cenu 35.000 Kč 
bez DPH – není plátce, třetí obálka – firma AquaŠumava z Nýrska nabídla cenu 
45.600Kč vč. DPH 

Zastupitelé vybrali ing. Martina Dobeše vzhledem k nejnižší ceně.  

Hlasování zastupitelstva o schválení zpracovatele studie 
odkanalizování obce 

ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 2. Schválení rozpočtového opatření č.1 

      -    Příjmy jsou celkově navýšeny o 450 Kč. 15.000Kč přesunuto z jedné 
položky do položky knihoven. U knihovny dochází k nákladů, neboť se dělala celková 
revize knihovny (poslední revize proběhla v roce 1986) a budou se dokupovat nové 
regály 

- Výdaje – částka splátek úvěru Raiffeisen spořitelně.  

Hlasování zastupitelstva o schválení rozpočtového opatření č.1        
ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 



3. Schválení závěrečného účtu, přezkoumání hospodaření za rok 2011 a 
rozpočtu na rok 2012  Svazku obcí VKM 

 
K 31.12.2011 byl 101.099Kč stav na běžném účtě. Celkový stav na běžném účtě 
102.137Kč. 
Zpráva o kontrole hospodaření – bez výhrad.  
Rozpočet Svazku obcí VKM na rok 2012 schválen. 
    

    Hlasování zastupitelstva o schválení závěrečného účtu, přezkoumání 
 hospodaření za rok 2011 a rozpočtu na rok 2012 Svazku obcí VKM 

 
 
      ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
 
4. Projednání žádosti o půjčku manželů Hubených 
  
     - Byla projednána žádost o půjčku manželů Hubených na řešení stávající 
složité finanční situace rodiny 
- bohužel ¼ domu jde do dražby 
- obec poskytne půjčku ve výši max. 250.000Kč za podmínek: 
1) paní Hubená převede na svou dceru svůj podíl domu – byla vytvořena darovací 
smlouva 
2) dražit bude paní Venturová 
3) půjčka bude napsána na paní Venturovou 
Půjčka bude poskytnuta ve dvou částech – nejprve 60.000Kč a poté zbytek peněz dle 
výsledku dražby. Roční úrok 3% celkové částky roční půjčky. 84 měsíčních splátek 
(7let), splátky vždy k 25. dni v kalendářním měsíci. Pokud by měla rodina velké 
problémy s výší měsíční splátky, je možná úprava splátkového kalendáře. Před 
zahájením dražby bude uzavřena smlouva o půjčce mezi obcí a paní Venturovou.      
 
      Hlasování zastupitelstva o schválení žádosti o půjčku: 

 
      ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
 
5. Lokalita 1/6 

 
Obec v rámci podpory prodeje pozemků v lokalitě 1/6 rozhodlo o dočasném 
snížení ceny pozemků z 1560Kč/m2 na 1380Kč/m2 a to na období od 1.4.-
31.5.2012 
Zastupitelstvo obce rozhodlo, že vypoví stávající smlouvu RK, která má na starosti 
propagaci prodeje pozemků a to z důvodu malé prodejnosti pozemků. Cílem je 
větší propagace nabízených pozemků a zvýšení prodeje v lokalitě 1/6. 

 
 Hlasování zastupitelstva o dočasném snížení prodejní ceny pozemků 
 v lokalitě 1/6: 

 
      ANO – 6, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
  
 
 
 



6. Projednání návrhu dohody o školském obvodu 
       

Návrh na školský obvod znamená, že klecanská škola je spádová pro naše žáky a 
měla by přijmout všechny naše žáky. Pro nás jako obec to znamená, že budeme 
platit za žáky pouze klecanské škole. Část peněz bude použita na další rozvoj 
školy. Částka 8.000Kč/rok na žáka by zůstávala stejná na 3 roky. Podmínkou 
platnosti školského obvodu je vytvoření a schválení vyhlášky o školském obvodu. 

 
 Hlasování zastupitelstva o schválení školského obvodu 

 
      ANO – 5, NE – 1, ZDRŽEL SE – 0 

 
 
7. Různé, diskuse 

 
a) Starostka informovala o tom, že zástupci Sdružení Stop Letišti Vodochody měli 

schůzku s vedoucím kanceláře předsedy vlády ohledně situace kolem Letiště 
Vodochody a jeho možného rozšíření na mezinárodní letiště. 

b) Úprava ulice Pražské – odvodnění, parkování, bahniště… Silnice patří Kraji, podél 
silnic je ochranné pásmo silnice, které musí být dodrženo. Obec vyvolá jednání se 
Správou silnic (zařízení Kraje), kdo a jak neodkladné úpravy v ulici bude platit.  

c) Požadavek od pana Převorovského na odstranění sloupů telekomunikačního vedení 
– není v kompetenci obce, sloupy vlastní Telefonica a oprava asfaltu po havárii 
vody.  

d) Stížnost pana Převorovského na stav vodovodního řadu a poruchy na něm, které 
mu způsobují vytopený sklep. Budou pozváni zástupci Veolie.  

e) Rozšíření veřejného osvětlení (ul.Dolánecká a Na Vartě) + oprava světla před 
domem Císařových 

f) H. Vovsová žádala o odvoz recyklátu, který je uskladněn na konci ulice Šálecká, 
resp. za závorou na konci původní cesty na Vodolku. Starostka odpověděla, že 
v současné době není kam dát a může být použit na vyspravení děr v ulicích 
(zarovnával se jím prostor před mateřskou školou) 

g) Stížnost na popeláře, kteří jezdí přes vesnici v den, kdy není v obci svoz odpadu – 
jezdí ulicí Šáleckou a dále pokračují ulicí Severní – pravděpodobně se vyhýbají 
retardérům 

h) Stížnost na čtyřkolky + motorky, které jezdí po Máslovické naučné stezce – o 
víkendu přísný zákaz vjezdu motorových vozidel na stezku. 

i) Diskuse o tzv. fotopastech v oblasti návsi a u kabin 
 

 
Zapsala: H. Vovsová      
 
Ověřila: K. Šertlerová     
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